
Rada Gminy w Ustroniu Morskim 
Komisja Budżetu 

Protokół nr 17  

XVII Posiedzenie w dniu 15 października 2020  

Obrady rozpoczęto 15 października 2020 o godz. 08:30, a zakończono o godz. 11:26 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków. 

Obecni: 

1. Olga Grajek-Górecka 

2. Krzysztof Grzywnowicz 

3. Marek Leciaho 

4. Roman Marciniak 

5. Krzysztof Psykała 

6. Tomasz Rymaszewski 

7. Andrzej Staszak 

8. Denis Tomala 

1. Otwarcie, stwierdzenie quorum. Czas rejestracji: 00:00- 29:25 

 

 
Posiedzenie Komisji otworzył Wiceprzewodniczący Tomasz Rymaszewski. Powitał wszystkich 

zgromadzonych. Poprosił o zabranie głosu oraz przedstawienie problemu mieszkańca Gminy 

Pana Roberta Radka. 

Temat dotyczył problemu parkowania na ul. Kościuszki, zmiany zasad parkowania, braku 

śmietników na psie odchody, całorocznego płatnego parkowania, urządzenia małej architektury, 

wydłużenie strefy płatnego parkowania, zakupu parkometrów 

 

W trakcie Posiedzenia Komisji przybył Radny Andrzej Staszak 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Marek Leciaho 

- Krzysztof Grzywnowicz 

- Olga Grajek-Górecka 

- Andrzej Staszak 

- Robert Radka 

- Bernadeta Borkowska 

- Zenon Wajgert 

- Anna Pietkowska 

 

 

2. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2020. Czas rejestracji: 

29:30- 29:25-1:25:14. 
 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Elżbieta Macek.  

 

Przerwa. Czas rejestracji:38:15-59:55 



 

W dyskusji wzięli udział: 
- Marek Leciaho 

- Andrzej Staszak 

- Krzysztof Grzywnowicz 

- Elżbieta Macek 

- Olga Grajek-Górecka 

- Bernadeta Borkowska 

- Zenon Wajgert 

 

Dyskusja dotyczyła opłaty energii za basen Helios, kolumbarium, uzupełnienia zmian  

w projekcie uchwały-Klub Senior +, modernizacja Ośrodka Zdrowia, montażu windy, zakupu 

wyposażenia, osób biorących udział w przetargu, remontu toalet, przekazania szybu 

windowego.  

 

 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2020;.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof 

Psykała, Tomasz Rymaszewski, Andrzej Staszak 

NIEOBECNI (1) 

Denis Tomala 

Opinia pozytywna 

 

 

3. Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Ustronie 

Morskie na lata 2020-2025. Czas rejestracji: 1:25:15- -1:30:30. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Elżbieta Macek. 

 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Marek Leciaho 

- Krzysztof Grzywnowicz 

- Elżbieta Macek 

 

Dyskusja dotyczyła zmiany treści tematu uchwały, limitu na przedsięwzięcia.  

   

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Ustronie 

Morskie na lata 2020-2025;.  

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 



Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof 

Psykała, Tomasz Rymaszewski, Andrzej Staszak 

NIEOBECNI (1) 

Denis Tomala 

Opinia pozytywna 

 

 

4. Opinia w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy obejmującej cz. dz. nr 259/22  

o powierzchni 108m2 położonej w Ustroniu Morskim przy ul. Bolesława Chrobrego 75.  

Czas rejestracji: 1:30:31- -1:40:10.  
 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami Ewa 

Ostrowska, poinformowała, z że nastąpi zmiana w dzierżawie na okres 3 lat, a nie na 5 lat.  

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Krzysztof Grzywnowicz 

- Tomasz Rymaszewski 

- Marek Leciaho 

-Sylwia Halama 

- Bernadeta Borkowska 

 

Dyskusja dotyczyła celu wykorzystania dzierżawy, regulacji poprzedniego czynszu, 

podzielenia działki na kilka osób, plan Urzędu na działkę oraz miejsc parkingowych. 

 

Kierownik Referatu Ewa Ostrowska złożyła wniosek o przedłużenie umowy dzierżawy części 

działki nr 259/22 na okres 1 roku. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Opinia w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy obejmującej cz. dz. nr 259/22  

o powierzchni 108m2 położonej w Ustroniu Morskim przy ul. Bolesława Chrobrego 75 na 

okres 1 roku;. 

  

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof 

Psykała, Tomasz Rymaszewski, Andrzej Staszak 

NIEOBECNI (1) 

Denis Tomala 

Opinia pozytywna 

 

 

5. Opinia w sprawie umorzenia czynszu dzierżawnego- dzierżawa sezonowa Beach Bar  

na plaży- lokalizacja po zachodniej stronie zejścia na plażę nr 5 w Ustroniu Morskim. 

Czas rejestracji: 1:41:05- -1:58:57. 

 



Wniosek przedstawiła Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami Ewa Ostrowska.  

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Marek Leciaho 

- Tomasz Rymaszewski 

- Olga Grajek-Górecka 

- Ewa Ostrowska 

- Bernadeta Borkowska 

- Krzysztof Grzywnowicz 

 

Dyskusja dotyczyła podpisania umowy, zasad dzierżawy plaży, wypowiedzenia oraz terminu 

umowy, terminu dzierżawy, negocjacji umowy.  

 

Głosowano w sprawie: 

 

Opinia w sprawie umorzenia czynszu dzierżawnego- dzierżawa sezonowa Beach Bar  

na plaży- lokalizacja po zachodniej stronie zejścia na plażę nr 5 w Ustroniu Morskim. 

  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (7) 

Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof 

Psykała, Tomasz Rymaszewski, Andrzej Staszak 

NIEOBECNI (1) 

Denis Tomala 

Opinia negatywna 

 

 

6. Wieloletni plan inwestycyjny dla Gminy Ustronie Morskie. Czas rejestracji: 1:58:59- -

2:06:14 

 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Inwestycji i Gospodarki Komunalnej Anna 

Pietkowska. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Marek Leciaho 

- Anna Pietkowska 

 

Dyskusja dotyczyła powielenia spotkania z przedstawicielami MWiK,  

 

Głosowano w sprawie: 
Wieloletni plan inwestycyjny dla Gminy Ustronie Morskie;.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 



ZA (7) 

Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof 

Psykała, Tomasz Rymaszewski, Andrzej Staszak 

NIEOBECNI (1) 

Denis Tomala 

Opinia pozytywna 

 

 

7. Wniosek w sprawie pomocy finansowej po przejściu trąby powietrznej przez osadę 

domków holenderskich w Ustroniu Morskim. Czas rejestracji: 2:06:16- -2:43:00 

 

Przerwa: 2:06.39-2:17:35. 

 

Wniosek przedstawił Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu Tomasz Rymaszewski. 

Radca prawny Jan Kazimierz Adamczyk przedstawił opinie prawną.  

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Marek Leciaho 

- Olga Grajek-Górecka 

- Jan Kazimierz Adamczyk 

 

Dyskusja dotyczyła uporządkowania terenu, kosztu uporządkowania, ustalenia faktycznego 

stanu użytkowania domków, problemu z pozostałościami domków na prywatnych posesjach 

po przejściu trąby powietrznej, dostarczenia kontenerów, kosztu wynajęcia kontenerów. 

 

Głosowano w sprawie: 
Wniosek w sprawie pomocy finansowej po przejściu trąby powietrznej przez osadę domków 

holenderskich w Ustroniu Morskim;.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 1, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Marek Leciaho 

PRZECIW (4) 

Krzysztof Grzywnowicz, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Olga Grajek-Górecka, Andrzej Staszak 

NIEOBECNI (1) 

Denis Tomala 

Opinia negatywna 

 

 

8. Wniosek w sprawie obniżenia opłaty targowej. Czas rejestracji: 2:43:01- -2:52:35 
 

Wniosek przedstawił Tomasz Rymaszewski.  

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Marek Leciaho 

- Olga Grajek-Górecka 



- Krzysztof Grzywnowicz 

- Tomasz Rymaszewski 

- Bernadeta Borkowska 

- Elżbieta Macek 

 

Dyskusja dotyczyła ilości pism o obniżeniu opłaty, kwoty opłaty z tamtego roku, czas trwania 

postępowań.  

 

Głosowano w sprawie: 
Wniosek w sprawie obniżenia opłaty targowej..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (6) 

Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof 

Psykała, Tomasz Rymaszewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Staszak 

NIEOBECNI (1) 

Denis Tomala 

Opinia negatywna 

 

 

9. Zamknięcie posiedzenia. Czas rejestracji: 2:52:36- -2:53:33 

 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący zamknął posiedzenie 

Komisji Budżetu. 

 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu 

Rada Gminy w Ustroniu Morskim 

Tomasz Rymaszewski 

  

 

Przygotował(a): Aneta Sianos 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


